
 

 

Bestyrelsesmøde onsdag den 7. september 2022 i Grundejerforeningen Skærbo 

Tilstede: Michael, Helle E (vært og referent), Helle C og Uwe 

Fraværende: Kim 

Dagsorden 
1. Kommentarer til sidste referat 

2. Opfølgning på hæk ved legepladsen - Helle C. vil spørge nr. 560 om det er muligt at klippe lidt af 

deres hæk væk langs legepladsen, således at der bliver bedre udsyn i overgangen fra sti til vej. 

3. Opfølgning på skilt - Der ønskes flere ”Legende Børn” skilte. Helle C har undersøgt. Enormt 

administrativt tungt at få bestilt. Helle C kontakter Jens i nr. 59 der menes at have indsigt i 

procedurerne omkring skiltebestilling. 

4. Opfølgning på vedligeholdelsesplan - Michael mailer til grundejerne der har have op til træerne 

på stamvejen, da Gartneren sikkert gerne vil kunne ”klippe fra haven”. 

5. Workshop i Skæring Fællesråd 

6. Økonomi 

7. Fremtidige møder - rækkefølge:  Kim / Michael / Helle C / Uwe. 

8. Evt. 

 

1.  Kommentarer til sidste referat 

Vi indhenter gratis/uforpligtende tilbud fra en leverandør på revneforsegling. 

Uwe bliver medlem af bestyrelsen. 

Michael sørger for, at Uwe bliver tilføjet som bestyrelsesmedlem på vores hjemmeside. Uwe bliver nyt 

medlem i bestyrelsen, fordi Lars har solgt og dermed udtræder af bestyrelsen. 

 

2. Opfølgning på hæk ved legeplads 

Helle C. sender mail til nr. 560 om det er muligt at klippe lidt af deres hæk væk langs legepladsen. 

 

3. Opfølgning på skilt 

Helle C kontakter Jens i nr. 59, der menes at have indsigt i procedurerne omkring skiltebestilling. 

 

 

 



4. Opfølgning på vedligeholdelsesplan 

Fire grundejere, som har have ud til stamvejen, har givet accept på, at Gartner Kold må klippe vores 

grønne bælte inde fra deres have. Michael mangler accept fra en grundejer. Det er aftalt, at Michael 

kontakter Gartner Kold. 

 

5. Workshop i Skæring fællesråd 

Der indbydes til Workshop i Skæring fællesråd den 26. september kl. 19.00 til 21.30 i Skæring kirke. 

Helle C fra bestyrelsen vil deltage. Der er mulighed for at andre fra grundejerforeningen kan deltage. 

 

6. Økonomi 

Saldo kassekonto: Kr. 123.061,32 

Vedr. 2. fase af vedligeholdelsesplanen forventer Michael, at det kommer snart, for beskæring af 

læbælte langs stamvejen. Derfor den store beholdning på kassekontoen. 

Saldo vejfond: Kr. 394.625,26 

Michael overfører kr. 18.000 til vejfonden senere på året. 

 

7. Fremtidige møder 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Kim onsdag den 25. januar 2023 

 

8. Evt. 

Fortsat uklarhed omkring faktura fra Gartner Kold vedr. 1. fase af vedligeholdelsesplan, for beskæring af 

læbælte mod Skæring Egager. Michael er på sagen og han kontakter Laila hos gartneren. 


